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Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 19. mars 2024  

Tilstede: Tor Åge Tømmervik, Torill Jørgensen, Per Steinar Jakobsen (vara), Guri Bosness, Inger 

Hansen (referent). 

 

1. Innledning: 

Tor Åge ønsker velkommen til møtet. 

  

2. Gjennomgang saker: 

 

Sak 03/24 Kloakk i Hamn. 

Saken var referatsak i Formannskapet, men de kom ikke gjennom programmet. 

Formannskapssekretæren har sendt saken til rett avdeling. Guri purrer. 

Ansvar: Guri 

 

Sak 04/24 Uvilje til å bosette flyktninger på Tjøtta. 

Saken var referatsak i Formannskapet, men de kom ikke gjennom programmet. 

Formannskapssekretæren har sendt saken til rett avdeling. Guri purrer. 

Ansvar: Guri 

 

Sak 05/24 Møte med ny kommunedirektør og ordfører 

Hensikt opplyse om våre viktigste saker (Fokus på distriktene i kommunen, oppvekstsenter, 

boligmarked/politikk, vann/kloakk Svines) 

Kommunedirektør og ordfører avslo invitasjonen, men ønsker å legge et formannskapsmøte ila våren 

til Tjøtta. 

FAU, SU og områdeutvalget har sendt brev til kommunalsjef for oppvekst og kultur angående 

nedtrekk stillinger på oppvekstsenteret. Vi følger opp saken med brev til de politiske partiene. 

Ansvar: Tor Åge 
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06/24 Boligmarkedet på Tjøtta og Offersøy 

Dette skulle bli diskutert i møtet med rådmann og ordfører som ble kansellert, men Tor Åge 

informerte om at dette er en av våre viktigste saker i møtet med formannskapet. 

Ift omsorgsboligene tar vi kontakt med kommunen for å se på muligheten for å få disse tilbakeført til 

Tjøtta-samfunnet slik kommunestyrevedtaket 16.12. 2020 sier. Dette med bakgrunn i at kommunens 

forvaltning av boligene ikke kommer lokalsamfunnet til gode. 

Gjennomføringen av vedtaket ble stoppet av daværende rådmann. Slik vi oppfattet det fordi 

administrasjonen ville beholde omsorgsboligene. For Tjøttasamfunnet var det ikke aktuelt å overta 

eldresenteret uten omsorgsboligene, men vedtaket ble ikke formelt opphevet av kommunestyret. 

Ansvar: Tor Åge 

 

09/24 Utfordringer med hundeavføring 

Flere steder på Tjøtta er det store utfordringer med hundeavføring- både med og uten pose. 

Utfordringer og løsninger ble diskutert. Områdeutvalget tar saken med kommunen ift fysiske 

løsninger. Dette gjelder nok hele kommunen. 

Inger kontakter kommunegartneren. 

Ansvar: Inger 

 

3. Nye saker: 

10/24 Vann til Valan 

Vi gjør en ny henvendelse til kommunen angående vann til Valan. 

 

11/24 Mating av måker/kråke i tettbygde strøk. 

Flere naboer har reagert på at måker/kråker mates oppe på Solbakken fra Omsorgsboligene ved 

Eldresenteret. Matingen foregår ved at brød og middagsrester i tømmes ut i relativt store mengder, 

hvorpå måker, kråker og skjærer flokker seg. Dette har foregått over tid og det har ikke vært mulig å 

komme til enighet med den som utfører dette. Konsekvensene er at måkene hekker i nabolaget med 

de ulempene det medfører. Det fryktes også at rotter skal etablere seg. Forbud mot mating i 

tettbygde strøk ble diskutert, men vi ber kommunen vurdere tiltak. 

Ansvar: Tor Åge 

 

12/24 Fare for påkjørsler på toppen av Jurgensenbakken (fylkesveien over fergeleiet). 

Det har blitt observert flere nestenulykker på bakketoppen. Områdeutvalget har beskrevet 

problemet i innspill til trafikksikkerhetsplanen og kommet med forslag til tiltak. Vi purrer på 

kommunen.  

Ansvar: Tor Åge 
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13/24 Åpningstid og telefontid på Rådhuset 

Vi opplever at det kan være vanskelig å nå kommunens ansatte på rådhuset og at rådhuset er stengt i 

arbeidstiden. Vi skriver brev til kommunen. 

Ansvar Guri 

 

4. Annet: 

- Tor Åge informerte om møtet med formannskapet 22.02.2024. Vi fikk frem hovedsakene: At 

distriktene blir sett og hørt, Styrking av oppvekstsenteret og bolig/bosetting. 

 

Neste møte tirsdag 28. mai kl 1930 

 

Referent:  Inger Hansen (møteprotokoll) 

Tor Åge Tømmervik 


